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                                             INTERPELACJA 
 
 
Dot: imprezy organizowanej  w dniu 15 lipca br.w Parku Kasprowicza 
 
 
 
W imieniu mieszkańca, ale nie tylko, zwracam się z prośba o pilne wyjaśnienie nast. kwestii, 
która opisana została w piśmie skierowanym  do mnie: 

„W dniu 15 lipca na terenie nieczynnej pływalni letniej w parku Kasprowicza, pozostającej w 
zarządzie Poznańskich Ośrodków Sportu i Rekreacji, zorganizowano hałaśliwą, 
wielogodzinną imprezę pod nazwą "Berlin Calling". Z informacji organizatorów wynika, że 
za imprezę tę odpowiedzialni byli: Sezonowy Dom Kultury Kolektyw Kąpielisko, podmiot o 
nazwie Tama we współpracy z Poznańskimi Ośrodkami Sportu i Rekreacji oraz przy 
wsparciu finansowym Miasta Poznania. 

Impreza już z założenia miała trwać do godzin nocnych. Podczas imprezy na terenie 
parkowym emitowany był przez wiele godzin uporczywy hałas (tzw. basy), który zakłócił  mi 
spokój i uniemożliwił wypoczynek w miejscu zamieszkania. 

W związku z powyższym protestuję przeciwko organizowaniu w powyższym miejscu imprez 
na otwartym powietrzu, związanych z emisją hałasu. Moje wątpliwości budzi też fakt, że na 
wspomnianym spotkaniu był wg organizatorów sprzedawany alkohol. Nie sądzę, aby 
Poznańskie Ośrodki Sportu i Rekreacji powołane były do współorganizowania lub 
wydawania zgody (umożliwiania) na organizację imprez, które zachęcają młodych ludzi do 
spożywania alkoholu. 

Sam fakt organizacji "pod gołym niebem" przy współpracy z jednostkami miejskimi 
hałaśliwej imprezy w  parku (miejscu wypoczynku) lub w jego bezpośrednim otoczeniu oraz 
w terenie zabudowanym, przy użyciu urządzeń wzmacniających dźwięk uważam za naganny. 
Prawo do spokoju jest nadrzędne wobec prawa do rozrywki. Miasto nie powinno przyzwalać 
na imprezy (a tym bardziej nie powinno ich dofinansowywać) w miejscach wypoczynku 
mieszkańców i w sąsiedztwie domów, które już z założenia generują hałas, narażając na jego 
negatywne skutki mieszkańców, a także na imprezy, które już w swoich projekcie grożą de 
facto naruszeniem art. 51. § 1. Kodeksu Wykroczeń.  

Miasto Poznań zobowiązane jest do niwelowania hałasu, który jest szkodliwym dla zdrowia 
ludzi zanieczyszczeniem środowiska - klimatu akustycznego. 



Ponadto, zasadniczym celem istnienia parków jest zapewnienie wypoczynku, spokoju i 
wartości przyrodniczych oraz ochrona środowiska. Znajduje to m.in odzwierciedlenie w 
Regulaminie korzystania z parku Kasprowicza (Załącznik Nr 37 do Uchwały Nr 
LVIII/779/V/2009 RADY MIASTA POZNANIA z dnia 7 lipca 2009 r.), z którego wynika 
m.in., że parki są miejscem wypoczynku i że zabronione jest w parku podejmowanie działań 
zagrażających spokojowi. O, ironio! regulamin ten zamieszczony jest m.in. na stronie 
internetowej POSiR, czyli zarządcy parku, który przyzwalając na zorganizowanie ww. 
imprezy przyczynił się w mojej ocenie do naruszenia prawa. 

Jest to kolejny tego typu przypadek w ostatnim czasie, m.in. po jubileuszu Radia Poznań, 
który poprzez bardzo hałaśliwy przebieg swojej imprezy na terenie tego parku naruszył 
prawo.” 

W związku z powyższym, proszę o udzielenie następujących informacji: 

1. Kto i na jakich zasadach wydał zgodę na organizację imprezy na terenie nieczynnej 
pływalni w parku Kasprowicza w dniu 15 lipca 2017 r. 

2. W jakich godzinach ww. impreza mogła się odbywać. 

3. Czy w ramach ww. imprezy dozwolone zostało używanie urządzeń nagłaśniających, czy 
poprzez faktyczne użycie ich został naruszony przepis art 156 par. 1 Ustawy z dnia 27 
kwietnia 2001 r. - Prawo ochrony środowiska  (Dz.U.2017.0.519). 

4. Na jakiej podstawie prawnej podczas imprezy sprzedawany/wydawany był alkohol. 

4. Jaką kwotą i na jakiej podstawie Miasto Poznań wsparło finansowo ww. przedsięwzięcie. 

5. Jakie działania prowadzi POSiR jako zarządca ww. terenu w celu ochrony prawa na tym 
terenie, szczególnie prawa do spokoju i wypoczynku, w sprzeczności z czym stoi 
organizowanie tam hałaśliwych imprez. 

6. Jakie działania podejmuje Prezydent Miasta Poznania, zobowiązany do nadzoru nad 
POSiR, w zakresie czynności i obowiązków wymienionych w punkcie 5. niniejszego 
wniosku. 

Uprzejmie proszę o pilne potraktowanie w/w interpelacji, i możliwie szybka odpowiedź na 
która oczekują mieszkańcy mieszkający w pobliżu Parku Kasprowicza. 

 

 

                                                                        Z poważaniem 

                                                                         Lidia Dudziak 

 


